
invitatZIUA: buna ziua. asteptam intrebarile dvs. 
anon2203: Daca tot spune dl Odor ca este interesat de binele orasului Medgidia, ne poate spune si noua ce 
a facut pentru oras pana acum, avand in vedere ca a avut o functie inportanta din care putea sa schimbe 
lucrurile in bine?? 
invitatZIUA: Administratia Finantelor au o raza de activitatea mult mai mare, ajunge pana la Cernavoda, 
Pestera, Aliman, Castelu. 
invitatZIUA: Relatia mea cu agentii economici a fost in permanenta de colaborare, sfatuire, usa mea a fost 
deschisa si asa va ramane totodeauna 
anon4429: Cum comenteaza candidatul Odor faptul ca in fiecare seara joaca poker cu dnii Busu, Iordache si 
alti invitati speciali din Constanta? 
anon4950: De la ce ora? 
anon4950: anon 4429 
anon3592: cum vede domnul Odor viitorul tinerilor din Medgidia? 
anon5185: Cum explicati faptul ca cetatenii din Medgidia nu va cunosc desi sustineti ca familia dvs este din 
acest oras?? 

 

invitatZIUA: MInciuna absoluta. 
invitatZIUA: Toata lumea stie de familia Odor. Pe tatal meu lumea il cunoaste drept Veleat. 
anon3977: Va simțiti vinovata de declinul economic al municipiului Medgidia ultimii 26 de ani, deși acceptați 
titulatura de finanțistul Medgidiei? De ce nu ati luat atitudine in toti acești ani??? 
anon4560: Domnule Odor, credeti ca domnul Dragomir va va sprijini la fel de mult cum la sprijinit si pe dl 
Iordache? 
invitatZIUA: Eu imi doresc ca domnul Dragomir sa castige CJC ca sa ne poate ajuta. 
invitatZIUA: Va fi domnul Ioradache consilier judetean si va putea sa ajute Medgidia. 
anon9113: Domnule Odor, e adevarat ca vi sa promis o functie in cadrul DGFP Galati pentru a accepta 
candidatura? 
anon4560: Este cert ca veti pierde lupta electorala la Medgidia pentru ca domnul Valentin Vrabie este 
sustinut de toti cetatenii orasului. Este adevarat ca ati negociat o functie de conducere in sistemul finantelor 
publice? 
invitatZIUA: Vinj dintro calitate de functionar public care nu putea sa faca politica si fara putere de decizie 
sau influenta asupra administratiei locale 
invitatZIUA: Eu doresc doar sa ies la pensie din finante, imi doresc sa raman la Medgidia, nu sa merg la 
Galati. Nu am negociat absolut nimic. E fals. 
anon9113: Domnule Odor, ati recunoscut public ca sunteti mason. De ce nu apare in nicio declaratie de 
interese apartenenta la aceasta organizatie? 
anon4560: Domnule Odor, poate nu stiti dar domnul Dragomir este presedintele comisiei de buget finante 
din Parlamentul Romaniei si are la indemana tot bugetul Romaniei. In ultimii 8 ani nu a facut nimic pentru 
municipiul Medgidia. Cum credeti dvs ca var putea ajuta de acum inainte? 
invitatZIUA: sa raspuns in interviu la intrebarea legata de masonerie 
anon9113: Stiu ce ati raspuns. Vreau sa stiu de ce nu ati trecut in declaratia de interese apartenenta la 
masonerie. Nu fugiti de raspunsuri. Trebuia sau nu sa o treceti in acea declaratie? 
invitatZIUA: Imi pare rau ca cine intreaba nu cunoaste nici legislatia nici mecanismele de directionare a 
fondurilor. Comisia de buget intocmeste un buget national, nu trimite punctual bani catre o localitate sau 
catre un obiectiv. 
invitatZIUA: Rog sa cititi cu atentie formularul de declaratie de interese si acolo aveti raspunsul. 
anon9850: E gol, domnule Odor, mam uitat foarte atent. Vad ca evitati un raspuns clar. Ok. alta intrebare. 
Sunteti de 35 de ani in serviciul finantelor publice din Medgidia. Perioada in care situatia financiara a 
municipiului sa degradat vizibil, an de an. Se poate considera ca sunteti unul dintre vinovati pentru aceasta 
situatie, prin prisma pozitiei pe care ati detinuto si din care nu ati blamat niciodata vinovatii din 
administratie? 



invitatZIUA: Nici faptul ca sunt suporter al unei echipe si sustin sportul nu trebuie trecut in declaratia de 
interese. 
anon2471: Domnule Odor, in declaratia de avere ati 8.000 ca profit din vanzarea de miere. Care este baza 
legala prin care vindeti produsele apicole? Ce declaratii fiscale se depun in astfel de cazuri? 
anon9850: A fi suporter al unei echipe de fotbal nu presupune afilierea la o organizatie non profit, ca aceea 
a masonilor, organizatie din care spuneti ca ati facut bine comunitatii. Legea va obliga sa specificati 
organizatia respectiva in declaratia de avere ca sa vedem si noi cine sunt cei care au beneficiat de ajutorul 
dumneavoastra, al masonilor si cine sunt sponsorii care au umplut conturile organizatiei masonice. 
Transparenta, domnule Odor, nu prea va caracterizeaza. 
anon5983: Noi suntem cetateni simpli si poate nu cunoastem legea insa nivelul de trai din acest oras este 
cunoscut. Nu avem locuri de munca, nu avem perspective, nu avem spital, costurile serviciilor publice sunt 
imense. Cum sa mai credem ca PNL ul care nea mintit atatia ani va face ceva pt noi? 
 

anon9867: Ce vreti sa faceti cu pretul apei din Medgidia? In comuna Pestera costa 1 leu/mp. Cat o sa coste 
la Medgidia? 
anon6662: Nu ne mai prostiti cu minciuni rasuflate domnilor penelisti! Medgidia va avea un primar care a 
DEMONSTRAT ca a facut si numele lui este Valentin Vrabie! 
anon3205: Vrabie nu a demonstrat nimic este un om de paie. Cine stie cunoaste! 
anon9850: Vad ca raspunsurile intarzie sa apara. Ati adormit, domnule Odor? 
invitatZIUA: Baza legala este codul fiscal. 
anon5398: Posibil ca tot asa a stat si in cei câțiva zeci de ani de cand e finanțistul medgidiei. A tăcut si ia 
mers bine! 
invitatZIUA: Apicultura nu este activitate impozabila.. 
anon2471: Si nu se plateste niciun impozit la stat? 
invitatZIUA: Nu stiu cat va costa apa la Medgidia insa sigur va fi un pret mai mic si corect. 
anon3205: Stiti de ce imi pare rau? Oricat de profesionist ar fi un om, oricat de mult ar vrea sa faca bine la 
Medgidia se loveste de oportunisti, postaci si limbaci care arunca cu jeg desi nu il cunosc deloc. Pacat 
anon5398: Raspunsuri fara subiect si predicat! Pretul trebuie sa fie corect!!!! 
anon3205: Daca mergeti cu Vrabie o sa va amaneteze pe toti!! Nu va dati seama ca va minte? 
invitatZIUA: Ne dorim profesionisti pentru Medgidia din toate domeniile  ingineri, economisti, doctori , juristi 
si vor veni cu solutii 
anon6820: Mintiti si dezinformati cu nerusinare Anon 3205! Faptele vorbesc pentru domnul Vrabie, din 2008 
si pana acum fata comunei a fost total schimbata si nivelul de trai al cetatenilor de acolo nu se compara cu 
nici unul din alte localitati! 
anon3205: Asta spun si eu!! faptele vorbesc!! Pestera este vanduta si in datorii pe ani de zile!!! 
anon5398: Profesioniștii ii ascundeți in perioada asta ca eu nu ii vad si sunt alegator al municipiului 
Medgidia... 
anon5398: domnule odor dvs știți care sunt datoriile medgidiei??? 
anon5398: ati ațipit putin???  
invitatZIUA: Functia publica si calitatea prevazuta de lege privind statutul de functionar public imi impun 
niste limitari si restrictii de la care nu voi abdica niciodata 
invitatZIUA: multumim pentru intrebari 
anon5398: din cărți știm si noi sa citim.., practica va cam da dureri de cap 
invitatZIUA: ii rog pe cetatenii din Medgidia sa analiezez cu responsabilitate ofertele candidatilor 
invitatZIUA: interviul sa incheiat 
invitatZIUA: multumim 
 


